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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 09  octombrie  2014, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 17 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.2346 din 08 octombrie 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 09 octombrie 2014, ora 12
00

, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Popazu Liviu 

6. Truică Liliana 

7. Ilie Clement 

8. Ciulacu Mirela 

9. Badea Ionuţ 

10. Gâdea Gheorghe 

11. Preda Petronela Daniela 

12. Măroiu Marian 

13. Vladu Alexandru 

14. Ciobanu George Daniel 

15. Bălănean Viorel  

16. Cioacă Ionuţ 

17.  Gărgărea Dumitru 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Pârlea Victor Constantin 

3. Spoială Slav Gheorghe 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ciobanu George Daniel, ales prin H.C.L. nr.    

282 din 21  august 2014. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Bună ziua tuturor! Bine aţi venit la 

şedinţa extraordinară de astăzi 9 septembrie 2014! Înainte de a începe şedinţa, aş dori să-l 

întreb pe domnul secretar dacă şedinţa este legal constituită. 

Domnul Ghincea Vasile: Sunt prezenţi 17 consilieri din 20, şedinţa este legal 

constituită. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumim! Ordinea de zi are 5 puncte. 

Supun la vot ordinea de zi Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea extinderii spaţiului din incinta 

imobilului din Bulevardul Bucureşti nr.57, necesar desfăşurării activităţii 

Incubatorului de afaceri din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil şi am avut o singură întrebare. Este vorba de contractul care s-a încheiat de 

prestări servicii, între timp s-au lămurit lucrurile. Departamentul pentru IMM-uri Mediul 

de Afaceri cu sediul în Ploieşti a scos această lucrare la licitaţie şi a fost câştigată de 

firma respectivă Giurgiu Hub S.R.L.. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: În calitate de achizitor, de prestări de servicii, 

în colaborare cu Oficiul pentru Întreprinderi Mici şi Mijlocii, Primăria nu a avut nici un 

cuvânt de spus la desemnarea acestui prestator? Pentru că avem în plan restructurarea la 

atâtea, a celor două întreprinderi la care Primăria este acţionar, cred că găseam şi acolo, 

mai ales dau exemplu Centrala Termică, care aşa a fost gândită să administreze nişte 

active. Pot printr-o înţelegere cu Oficiul Teritorial Ploieşti, se putea să se desemeneze 

Centralei Termice şi zic asta, pentru că a ajuns să facă această prestaţie o firmă înfiinţată 

în 2014, transferată din altă parte, cu o cifră de afaceri de 72.600, profit net 51.445, 

salariaţi zero. Ori grija noastră, cel puţin aşa am declarat, că este înfiinţarea de noi locuri 

de muncă. 

O altă problemă, dacă în contractul de finanţare iniţial erau cicluri de 3 şi cu 3 ani, 

acum dintr-o dată dăm pe 72 de luni ca să nu se vadă că sunt 6 ani.  

Şi altă problemă, dăm şi nu ştim ce dăm. Dăm parterul, ce suprafaţă este? Dăm 

terenul, ce suprafaţă este? 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să vă răspund domnule consilier, dvs. aţi studiat 

dar nu aţi studiat în profunzime. Este vorba despre un proiect Incubatorul de Afaceri 

iniţiat de Centrul pentru Întreprinderi Mici şi Mijlocii din Ploieşti, Centrul Regional 

pentru Spijinirea Întreprinderilor Mici şi Mijlocii. Desemnarea acestui administrator de 

incubator s-a făcut prin licitaţie publică. Deci, licitaţie publică care s-a organizat în urmă 

cu vreo patru luni la Ploieşti, nu a participat nimeni. S-a repetat această licitaţie publică 

pentru desemnarea administratorului de incubator. Incubatorul acesta de afaceri, aş vrea 

să înţelegeţi, nu este o fabrică care produce ceva şi angajează oameni de peste tot. Este o 
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entitate care susţine, sprijină, informează şi consiliază firme mici, firme care doresc să se 

incubeze în această gândire care înseamnă Incubatorul de Afaceri.  

Că nu a participat Centrala termică? Nu ştiu cine i-a ţinut să nu se ducă la acea 

licitaţie. Licitaţia este publică, nici noi nu am ştiut, nici noi nu ne-am implicat ca să ştim. 

Este organizată de cel care dă banii, adică Ministerul Întreprinderilor Mici şi Mijlocii prin 

centrul teritorial, ei dau banii, ei organizează licitaţia. 

De ce a crescut pe 6 ani? De ce a crescut pe 3 ani? Contractul iniţial şi gândirea a 

fost pe 6 ani. Ca şi Incubator de Afaceri este pe 9 ani, în cicluri de 3 ani. Noi am mers pe 

prima fază 3 ani cu anumite etape. Dumnealor au plătit 200.000 lei, 2 miliarde cu care s-a 

amenajt o parte din clădirea pe care noi am pus-o la vremea respectivă, cu suprafeţe cu 

tot, când am dat acel spaţiu. 

Noi nu facem acum decât, dânşii mai au bani pe anul acesta, vor să amenajeze, să 

fie mai larg acel Centru de Afaceri şi având banii disponibili, dumnealor, acest 

administrator va roganiza licitaţia şi va face amenajările. În prima fază a fost titular 

Primăria şi noi am amenajat, fiindcă avusesem acest administrator de incubator şi din 

această cauză prima modernizare a realizat-o Primăria cu bani trimişi direct de la 

Ministerul IMM-urilor. În acest moment, stabilindu-se acest administrator de incubator, 

banii vor veni prin administratorul de incubator pentru ceea ce vroiau să facă.  

Sincer, în primul proiect de hotărâre, noi nu stabilisem o suprafaţă exactă, 

stabilisem o parte din clădire. Când s-a făcut procesul verbal de predare-primire s-a 

măsurat şi s-a stabilit. Dânşii doresc tot parterul plus vor să facă gardul şi vor să 

amenajeze în faţă o parcare. Noi nu dăm teren, noi le dăm dreptul să facă acele investiţii 

pe acel teren al nostru. Noi nu le spunem: vă dăm 20 de metri şi turnaţi beton, noi le dăm 

să facă acea investiţie în tot terenul nostru şi ei stabilesc prin proiectul pe care îl au acolo. 

O să spună de banii care îi avem de 3 miliarde pe care ni-i pune la dispoziţie Ministerul 

IMM-urilor acum la sfârşit de an, amenajăm diferenţa de parter, o să facem şi gardul, 

poate mai asfaltăm sau nu mai asfaltăm, poate izolăm termic sau nu izolăm. Deci, 

dumnealor au dreptul să stabilească în acest moment, în limita a 3 miliarde ce vor face 

anul acesta. La anul s-ar putea să mai aibe pentru modernizare încă o sumă de 3 miliarde 

şi la fel, o să ne ceară să mai facă asta, asta, asta. Nu avem nici o susţinere  financiară, 

cum din acest moment şi aş vrea să ştiţi foarte bine, Primăria municipiul Giurgiu este 

doar partener în acest proiect. Din acest moment administratorul de incubator, fondurile 

vin de la Ministerul IMM-urilor, dumnealor incubează şi sprijină firmele fără să le ceară 

nici un ban. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Calitatea municipiului este de achizitor şi are 

nişte obligaţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În acest moment, nu-i de achizitor. În care 

contract? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: În contractul de prestări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acordul de finanţare? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: În contractul de prestări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Unde îl aveţi dvs.? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Ultimul. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă vă uitaţi este acordul de finanţare din 

25.10.2013, discutăm de când a pornit contractul. Aveam calitatea de achizitor atunci.  

Domnul consilier Bălănean Viorel: Avem calitatea de achizitor în contractul 

încheiat pe data de 08.09.2014. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este Oficiul Teritorial Giurgiu Hub. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Achizitori suntem noi şi împreună cu Oficiul 

Teritorial şi prestator este Giurgiu Hub. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi suntem doar ca beneficiar, în acest moment 

banii nu trec prin noi. 

Domnul Leafu Marius: În urma organizării acelei proceduri noi apărem ca 

achizitor, dacă citiţi toţi termenii contractuali nu ne implică cu absolut nimic. Suntem ca 

autoritate publică locală, atât. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă nu e nevoie să venim cu nimic? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu venim cu nimic. 

Domnul Vucă Emil Gabriel: Pentru îmbunătăţirile care se aduc imobilului şi care-i 

sporesc valoarea nu va trebui să restituim nimic. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Atunci care-i problema? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilro 

Verzi S.A. Giurgiu, în valoare de 177.420 lei reprezentând servicii de pază la 

cimitire 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să acceptaţi acest punct pe ordinea de zi. 

El trebuia să intre la şedinţa ordinară de la sfârşitul lunii trecute. Dacă observaţi toate 

materialele sunt făcute din luna septembrie. Faptul că directorul Direcţiei de Servicii 

Publice a fost în concediu, acum se face o cercetare ca să vedem ce s-a întâmplat. A fost 

omisă să fie trecută atunci, este imperios pentru că paza la cimitire deja se efectuează şi 

trebuia să intre deja în vigoare din trimestrul IV. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 



 5 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi a Listei de Investiţii aferente  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici aş vrea să spun, dacă observaţi, am primit în 

cadrul rectificării bugetare de la sfârşitul lunii septembrie anumite sume de bani. Pentru şi 

unde vroiam să ajung, total 426 mii lei care sunt cu destinaţie pentru dezvoltare sau şi 

pentru investiţii. Pentru dezvoltare şi pentru plata salariilor însoţitorilor persoanelor cu 

handicap.  

Aş vrea să transmit cetăţenilor că este doar o mică parte din sumele care urmau din 

rectificarea sumelor pe anul 2014. Pentru faptul că aceste salarii au crescut în ianuarie 

2014 şi în iulie 2014, salariul minim pe economie a crescut, au apărut anumite diferenţe 

în plus pe care trebuia să le suporte municipalitatea. Drept urmare, suma de 2 miliarde şi 

jumătate care a venit pentru însoţitori nu este o sumă finală. Se vor da aceşti bani imediat 

că aveam o restanţă, noi aşteptăm sumele conform Hotărârii Guvernului de susţinere cu 

până la 90% a acestor cheltuieli de către stat. Aveam 75% cotă maximă de susţinere, în 

acest moment guvernul a ridicat la 90% susţinerea de către buget. Aşteptăm acele 15 

procente din valoarea totală anuală pentru a acorda salariile pentru luna septembrie, 

octombrie şi aproape tot noiembrie, urmând ca luna decembrie s-o suportăm din surse 

proprii. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.251 din data de 21 august 2014 privind acordarea unui 

sprijin financiar Şcolii Gimnaziale nr. 10 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Pentru informare, materialul acesta este deja 

aprobat de noi. În interiorul sprijinului au survenit mici modificări în sensul ca să putem 

să dăm copiilor un sandvich în fiecare zi şi în limita aceloraşi bani care au fost aprobaţi în 

şedinţa anterioară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toată suma era pe cheltuieli materiale, ori nu poţi 

să cheltui în trei luni de zile 280 de milioane doar pe rechizite. Am stabilit exact cât era, 

iar diferenţa care a rămas vom asigura o masă caldă, un sandvich. În timpul programului 
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care a fost cu finanţare europeană „Şcoală după şcoală” 30 de tineri vor beneficia de o 

masă caldă. 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: Permite proiectul? 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Permite şi proiectul şi era şi acordul de 

parteneriat la nivelul primului proiect, dar şi ceea ce am făcut noi cu Şcoala nr.10. Avem 

şi acordul de parteneriat pentru masă caldă. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? (Domnul consilier Oprişan Gigi nu votează). 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea iniţierii unei Hotărâri de 

Guvern pentru alocarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia 

Guvernului, prevăzut în Bugetul de stat pe anul 2014, pentru municipiul Giurgiu  
 

Domnul consilier Cepraga Sorin Cornel: La acest punct mă abţin de la discuţii şi 

de la vot. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să ne spună domnul primar despre ce este vorba. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca în fiecare an domnul Cepraga s-a abţinut, nu e 

dânsul vinovat, instituţia care gestionează serviciul de furnizare a energiei termice are 

sincope în a porni. Nu este numai în mandatul meu, întotdeauna societăţile care 

distribuiau agentul termic la începutul activităţii aveau probleme privind asigurarea cu 

materie primă. Chiar dacă am trecut de la păcură şi de la cărbune la gaz natural, gaz 

natural se găseşte, dar trebuie să ai bani să-l plăteşti şi trebuie să ai bani să-l plăteşti 

anticipat fiindcă nimeni în ziua de astăzi, mai ales în situaţia SCUT -ului sau a GEP-ului 

nu-şi mai permite să dea gazul şi să aştepte banii şi motivele dacă este, sunt multe, le 

găsiţi la mapă. 

Nici populaţia, are aproape 50 de miliarde de plată la furnizarea agentului termic şi 

dânşii trec prin stiuaţie grea că nu au aceşti bani să cumpere. Noi am considerat şi 

considerăm că este o situaţie de urgenţă şi datorită semnalelor şi adreselor pe care aceşti 

furnizori ni le-au trimis. Avem şi o primă formă de negociere cu furnizorul de gaz ca în 

momentul în care îi plătim întreaga cantitate să ne facă o reducere de preţ şi prin această 

reducere de preţ şi prin toate cheltuielile pe care municipalitatea le-a făcut pentru 

îmbunătăţirea sistemului de transport şi eliminarea pierderilor să avem şi o reducere a 

costului la gigacalorie. 
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Drept urmare, cu această sumă pe care guvernul ne-o pune la dispoziţie din fondul 

de rezervă pentru situaţii de urgenţă, ne putem permite să plătim un cost şi o subvenţie 

mai mare. Mai reduce şi Global Energy Production, iar preţul la final la utilizator să nu 

depăşească 260 de lei. Suntem în faze avansate de negocieri, eu zic că prin această gură 

de oxigen pe care o primim de la guvern, 47 de miliarde nu sunt sume mici. Anul trecut 

am primit 25 de miliarde, anul acesta 47, e urgenţa mai mare.  Şi anul trecut am cerut 50 

de miliarde dar le-am cerut la sfârşitul lunii noiembrie şi i-am primit prin decembrie când 

se cam terminaseră banii. Acum am fost prevăzători şi ne-am dus primii şi pomul e plin. 

Drept urmare aş dori să fiţi de acord cu iniţierea acestei Hotărâri de Guvern pentru 

alocarea unor sume din fondul de rezervă bugetară la dispoziţia guvernului prevăzut în 

bugetul de stat pe 2014 pentru municipiul Giurgiu în sumă de 47 de miliarde lei.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nici eu nu votez. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru.  

Împotrivă? Abţineri?  

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

Şedinţa se încheie la ora 12
30

. 

 

 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

          Ciobanu George Daniel                  SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 
 

 

 
 

 


